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Concept verslag  Beeldvormende vergadering   

Gehouden op  01 december 2020, 19:30 uur – via Pexip 

Opgemaakt door Berry van ‘t Westeinde  

Aanwezig  Voorzitter: Erik Schellekens 
CDA: Tess van de Wiel, Fons Smits 
VVD: Fred van Brederode, Theo van der Heijden 
PAG: Hendrik Dejonckheere, Bert van der Velden 
LRG: Cees Pelkmans, Frans Theys 
SP: Stijn van den Brekel 
D66: Piet Verheijen, Janneke van den Hout 
Arbeiderspartij: Arno de Laat, Servie Beekmans 
PvdA: Pernell Criens, Karen Molin 
College: Marijo Immink, Liselotte Franssen, Johan Swaans, Mark van 
Stappershoef, Piet Poos, Jolie Hasselman 
Ambtelijke ondersteuning: Sylvia Torremans 
Burgerinitiatief: - 
Presentatie REKS: Paul van Dijk  
Griffie: Carlo Zwartendijk, Berry van ‘t Westeinde 

 
 
Agendapunt 1. Opening - Presentielijst  
De voorzitter opent de vergadering en de presentielijst wordt doorgenomen. De vergadering is terug 
te kijken via https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Beeldvormend/2020/01-december/19:30 
 
Agendapunt 2. Vaststelling van de agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
Agendapunt 3. Roadshow Regionale energie- en klimaatstrategie (REKS) van Regio Hart van 
Brabant 
Door de heer Paul van Dijk, programmaregisseur Regionale energie- en klimaatstrategie Hart van 
Brabant presenteert de stand van zaken. Daarbij wordt ook verwezen naar de lokale REKS 
informatieavond die op youtube is terug te kijken. https://youtu.be/-B3i_6Zerjs 
De presentatie van deze avond is toegevoegd aan dit verslag. 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Beeldvormend/2020/01-december/19:30/Presentatie-
roadshow-REKS-Goirle.pdf 
 
Reacties en vragen aan de programmaregisseur over het eerste deel van de presentatie over de 
concept REKS: 

LRG Vraagt toelichting op de warmtebronnen die de gemeente zelf moet regelen. 
Blij met het beeld dat aardgas een beetje in beeld blijft. Vraagt aandacht voor 
energiebesparing. 

CDA Waarom wordt er niet aan geothermiek gedacht? Is er geen ruimte of plek meer 
voor aardgas? 

PAG Vraagt of er rekening wordt gehouden met de riothermie.  
Wind boven bos staat gepland na 2030. Geldt dat ook voor het bos zelf? 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Beeldvormend/2020/01-december/19:30
https://youtu.be/-B3i_6Zerjs
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Beeldvormend/2020/01-december/19:30/Presentatie-roadshow-REKS-Goirle.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Beeldvormend/2020/01-december/19:30/Presentatie-roadshow-REKS-Goirle.pdf
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VVD Promoten lokaal eigenaarschap windmolens. 

SP Stoot biogas ook uit – net als biomassa? 

 
Reacties en vragen aan de programmaregisseur over het tweede deel van de presentatie over de 
uitvoering: 

LRG Een HUB is een soort verdeelstation. Wat maakt deze zo duur? Vraagt naar de 
financiering van de HUBs. Voor hoeveel inwoners is zo’n HUB geschikt? 

CDA Lopen alle 9 gemeenten ongeveer gelijk op? Zijn er gemeenten verder in 
ontwikkelingen? Vraagt naar de reserves en de financieringsstrategie. 

PAG Bij de HUB De Baars komt ook een bedrijventerrein? Kan dat op een laag liggend 
wateropvang gebied?  
De publieke uitvoeringsorganisatie komt pas aan het eind van het jaar 2021 in 
beeld. Betekent dit verdere vertraging? 
Vraagt naar de capaciteit van de windmolens waarmee wordt gerekend. Is die 
aan de lage kant? 

VVD Goed om te horen dat er veel particuliere eigenaren zijn. Dat is goed voor het 
draagvlak.  

SP Is positief over publiek uitvoeren. Hoe controleren we het publieke 
ontwikkelbedrijf? Hoe wordt sociale participatie uitgevoegd? 

D66 Vraagt in hoeverre de capaciteit van het netwerk belemmerend is.  

PvdA Vraagt in hoeverre de overheden dit in handen kunnen blijven houden. Is er een 
grote kans dat buitenlandse investeerders hier een vinger in de pap gaan krijgen? 

 
Agendapunt 4. Afsluiting  
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun bijdrage en sluit om 20:45 uur deze vergadering. 
 
 
 


